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Detta förslag bör endast behandlas om svaret på förslag 1 blir nej  

  

Förord 
Styrelsen förnekar inte JIS och dess mål , verksamhet eller intentioner på något sätt.  
Dock tar vi avstånd till att JIS blir en självständig fullvärdig medlem under SSRK´s 
paraply. 
 

Bakgrund 
Sittande styrelse anser inte att det går att kombinera JIS mål, verksamhet & intentioner 
med de uppsatta stadgar som Springerklubben & SSRK har att följa. Då både 
föregående styrelse och sittande styrelse har erbjudit JIS att komma med och vara 
delaktiga inom rasklubben och jobba utifrån den plattform som omfattar rasen Engelsk 
springer spaniel tillsammans , men fått avslag på att intresset inte finns bland JIS 
medlemmar att verka inom de faktiska rasklubbarna. 
 

Förslag 
Så vill vi ytterligare påvisa vårt intresse för sakfrågan om den jaktavlade populationen 
inom klubben och vill att styrelsen skall ha möjligheten att upprätta en egen avdelning 
för den jaktavlade populationen av Engelsk Springer spaniel inom rasklubben. 
 

Fråga 
Får styrelsen mandat att införa en egen avdelning för den jaktavlade populationen 
inom Springerklubben    


